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Helsinge Tennisklub 
Generalforsamling 

6. marts 2024 

Deltagere: Ole Bjørn Larsen (ref.) 

Michael Hughes 

Nina Anker Jørgensen 

Jørgen Hornnæss 

Jacob Schjøtt 

Karsten Duus (dirigent) 

Ca. 10 medlemmer 

  

Fraværende fra 

bestyrelsen:  

ingen 

Næste møde: Konstituerende bestyrelsesmøde 20. marts kl. 18.00  

  

Dagsorden:  Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

-   Bestyrelsen indstiller Karsten Duus 

 

2. Aflæggelse af beretning 

 

3. Fremlæggelse af revideret regnskab for 2023 til godkendelse 

 

4. Bestyrelsens forslag til budget for 2024 og fastsættelse af kontingenter 

m.m. 

 

5. Indkomne forslag 

- Ingen modtaget 

 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

- Jørgen modtager genvalg 

- Michael modtager genvalg 

- Ole Bjørn ønsker at udtræde af bestyrelsen 

 

- Kandidater velkomne  

 

7. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter 

-   Kandidater velkomne 

 

8. Valg af revisor 

-   Ole Henrik Larsen genopstiller 

 

9. Valg af revisor suppleant 

-   Kandidater er velkomne 

 

10. Valg af medlemmer til HSI’s repræsentantskab (formand er født 

medlem af repræsentantskabet) 
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11. Eventuelt 

1)  Valg af dirigent Karsten Duus blev valgt til dirigent og konstaterede at 

generalforsamlingen var lovligt indkaldt, dagsorden ok og at der var en 

referent til stede 

 

2)  Formandens 

beretning  

   

Formandens beretning blev gennemgået af formand Michael Hughes. Han 

nævnte bl.a.:  

 

Bestyrelsen er konstitueret ved konstituerende BM den 7/3-2023 som 

følger:  

• Formand:  Michael Hughes 

• Næstformand: Jørgen Hornnæss 

• Sekretær: Ole-Bjørn Larsen 

• Kasserer: Nina Anker Jørgensen 

• Bestyrelsesmedlem: Jacob Schjøtt 

 

Særlige ansvarsområder 

• Sponsor: Michael, Jørgen, Ole-Bjørn 

• Klubmodul herunder hjemmeside: Nina 

• Bane- og anlægsvedligehold: Jørgen/Ole-Bjørn 

• Træner og juniorkontakt. Jacob 

• Skolekontakt: Michael 

• Kommunikation, SO-ME mv. Jacob 

Desuden uden for bestyrelsen 

• Revisor: Ole Henrik Larsen 

• Holdkaptajn: Morten Wermer 

• Holdkaptajn: Vibeke Riise 

   

2023 har været et år, hvor tennisklubben er blevet 
set. 
Tennisklubben har notorisk været det oversete område mellem skole og 

idræt som passede sig selv og levede sit eget liv, i stor modsætning til 

andre foreninger, som levede deres liv inden for hallernes mange vægge, 

var synlige og larmende og naturligt krævende. 

Den efterhånden sagnomspundne visionsplan er det lysende eksempel. 

Initieret af håndboldklubbens ildsjæle, udmøntes et langstrakt ambitiøst 

projekt med nye (multi)haller og detaljeret beskrivelse af udvikling i 

området for over 55 mio. men uden at tennis i øvrigt blev nævnt med ét 

eneste ord.Mentaliteten har været frustrerende tydelig, men 2023 blev et år 

hvor tingene ændrede sig! Kommunen - Center for Byudvikling og Kultur 

– tog vores opråb til sig og meddelte økonomisk ansvar for baneklargøring 

(som man allerede havde gjort i Græsted/Gilleleje).  Hallerne – med tidl. 

direktør Thomas Nielsen i spidsen – fandt indledningsvis 50.000 kr. i 

budgetterne, som kunne åbne for realisering af vores lysprojekt. Og på det 

seneste har idrætsrådet kigget i vores retning, da der skulle uddeles tilskud 

til anlægs- og vedligeholdelsesønsker på idrætsområdet.  
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Tre markante begunstigelser som jeg læser som et skifte i hvordan vores 

nære omverden ser på Tennisklubben. Skiftet er kommet – tror jeg – af: 
➢ Vi er deltagende i HSI og byder ind med medvirken til HSI’s bestræbelser 

på, at lave arrangementer for foreninger og gæster. 

➢ Vi er vedholdende og konstruktive i ’forhandlinger’ med hallen.  

 

… og så tror jeg, at det politiske skifte i byrådet med Helle Blomsterbergs 

indtræden i bl.a. Kultur og Idræt og Morten Rode Klitgaard’s indtræden i 

HSI og Hallernes bestyrelse har været godt, både for Idræt og for Helsinge 

Tennis.  

Vi kan og skal jo altid forholde os til, om den hjælp vi har fået er den 

rigtige. Om den er tilstrækkelig og om den i forhold til andre foreninger i 

området er retfærdig, men den glædelige udvikling er, at de tydeligvis har 

opdaget os og de erkender, at HTK ikke alene kan sikre udviklingen af 

tennissporten i Helsinge. 

 

Banerne 
Banerne er vores største og mest krævende ressource og vil til stadighed 

kræve, at vi er sammen om at sikre bedst mulig vedligeholdelse. 

Som nævnt, fik vi hjælp af kommenen til forårsklargøring. Hjælpen kom i 

form af indledende klargøring forestået af HP og betalt af kommunen. En 

afmålt pakke, hvor vi var nødt til at give afkald på linjenedlæggelse, da vi 

anvender en anden mere tidskrævende metode end HP sædvanligvis 

anvender. 

Det skulle vise sig, at banerne bød på en del udfordringer. HP’s arbejder 

blev efter vores mening forjaget og ufuldstændigt. Derudover bød april ind 

med vand/frost og maj/juni med langvarig tørke og blæst. Alt sammen 

omstændigheder der er ødelæggende for tennisbaner. 

Det lykkedes alligevel ved kræftanstrengelse fra navnlig O-B og Nina og 

et uendeligt antal 8-taller med skraberen fra Jørgens hånd at holde sammen 

på det hele, ligesom vi over et par runder fik samlet medlemmer som hjalp 

til med at luge, skrabe og pleje. Hen ad vejen fik vi skik på banerne, som i 

det store hele endte med at blive rigtig gode som vi kender det fra de 

foregående år. 

Med HP så vi at deres leverance er meget låst og at de i øvrigt ser sig selv 

som den i alle sammenhænge bedst vidende hvilket gør enhver dialog til 

tidspilde. Vi må igen konstatere, at kærlighed til banerne er noget vi har og 

ikke kan købe os til – end ikke hos de professionelle. 

I år har vi forhandlet os frem til, at vi med kommunens tilskud kan entrere 

med en samarbejdspartner af eget valg. Vi har også besluttet at 

gennemføre en tiltrængt ekstraordinær opretning af banerne som vi slår 

sammen med baneklargøringen.  

Vi tror på, at det er en stor fordel for os at vi har fri aftaleret med en 

leverandør af vores valg. Kommunens valg var/er ’maskinel’ (og er i år 

landet med et firma ingen Sjællændere kender).  

Som sagt mange gange, det er jo os, der har den kælne tilgang til 

detaljerne. Banerne er jo (også) noget vi giver hinanden … og derfor skal 

vi kræve af hinanden, at den enkelte er omhyggelig med at efterlade banen 

i velplejet tilstand. 
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Klubhuset og belysning af bane 2+3 
Klubhuset fik et kæmpeløft ved frivillighedsdagen den 8/6. 

I foråret lykkedes det for Jørgen som ledende forhandler – bl.a. gennem 

egne sponsorater – at afløfte nogle af Hallernes vedligeholdelser på 

klubhuset, som vi med et misundelsesværdigt opbud af frivillige, stort set 

fik afsluttet på en enkelt arbejdsdag (+ det løse). Der var tale om længe 

tiltrængte projekter, som vi endelig fik på plads til stor lettelse for både 

Hallerne og os selv.  

Tillagt kommunens tilskud til forårsklargøring samt tidligere afgivne løfte 

og værdien af medlemmernes arbejder gav det råderum i hallernes budget 

på 100.000. Med vores egen øremærkede opsparing fra sponsorer og fonde 

havde vi nu økonomisk mulighed for at igangsætte opstilling af lysanlæg. 

Resultatet står lige udenfor som det lysende eksempel på værdien af 

dygtige og konstruktive forhandlinger, fælles frivilligt arbejde og 

sponsorater fra klubbens venner og fondsansøgninger. Lyset kommer til at 

forlænge vores sæson i august-oktober og – udover at give medlemmerne 

væsentlig mere værdi for kontingentet – give os en stribe 

sensommeraftener med de bedste betingelser for tennis.  

Derudover, er det en kæmpe reklame for klubben, at vi oplyser stedet 

skaber ekstra aktivitet og bogstavelig talt bliver mere synlige i området. 

Og dét binder en sløjfe på min første pointe om, at tennis skal frem i 

frontallapperne hos idrætsfolket i og omkring Helsinge hallerne, hvis vi 

skal have del i kommunens idrætspenge. 

Det gælder om at være konstruktiv, inddrage andre til fælles fordel og 

lægge os i selen for at være medfinansierende. Med det, vil det også 

lykkedes at få de forskellige ’råd’ med på vores ideer om idrætsudvikling.  

 

Jeg er meget stolt af det mange facetterede samarbejde som bestyrelsen er 

lykkedes med i det forgange år. 

Hvem sagde tennis er noget vi giver hinanden … 

 

Aktiviteter 2023/24 
Vi har i år haft heldet til at beværte nogle nye arrangementer som både er 

spændende for den enkelte og udviklende for vores fællesskab. 

Mortens arrangement ’under huden’ og Anders arrangement ’boost din 

serv’ er eksempler på at vi har ressourcer i klubben vi kan bygge på og 

som jeg meget gerne vil opfordre til at vi udvider eller bare gentager. Vi 

inddrager også gerne eksterne eksperter som kan sammensætte nogle 

spændende læringsaftener med tennis i fokus. 

Tilslutning til klubbens almindelige aktiviteter har været god. Flere gange 

har vores klubaftener været næsten overrendte og klubbens 

frivillighedsdage - navnlig renoveringsdagen 8/6 - været godt besat. Også 

vores seniortræning har taget til i både tilslutning og (synes jeg) kvalitet. 

Med opstilling af nyt hold i motionsrækken (Vibeke), er vi blevet 

udfordret på banekapacitet og antal af holdspillere som vi nok skal tænke 

en ekstra gang over. Vi skal selvfølgelig altid stille bedst muligt på begge 

hold, men det bør være med separate spillere således at der er plads til 

flere der ønsker at spille på holdet. 
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Juniortræning er forløbet meget fint med Jacob som træner og et primært 

Christian Milan som hjælpetræner. Jacob har skabt en stribe gode tilbud, 

både træning til motionister og nybegyndere og arrangementer med 

fællestræning med venskabsklubber. Det er bemærkelsesværdigt at Younes 

– som startede hos Jacob for nogen år siden – har gang i positiv udvikling 

og nåede finale i sjællandsmesterskab sidste år. 

Vi må håbe og arbejde på at fastholde en tilknytning særligt til klubbens 

junior spillere som fremadrettet kan blive gode klubkræfter både på banen 

som i forening. 

 

Pickleball er et hurtigvoksende spil, som i disse år nyder stadigt større 

udbredelse. Dansk tennisforbund og DGI arbejder sammen med 

tennisklubberne med events, festivals, turneringer og meget andet med det 

formål at forankre spillet i foreningsregi. 

Spillet blev først introduceret til klubben af (Morten/Finn) som i øvrigt 

anvender det i idrætsundervisning på gymnasiet. Senest fik vi det placeret 

på HSI dagen i efteråret, hvor det blev et af det mere populære indslag. 

Vi synes at det er en spændende sport som kan blive en attraktiv +aktivitet 

for vores medlemmer og har siden slutningen af 23 spillet fast søndag 

formiddag. Vi tænker at vi skal arbejde for skabe bedre faciliteter/tider for 

at øge tilslutning og skabe bedre tilbud – hvad enten man er til Tennis, 

Pickleball eller begge dele. 

 

Kommende sæson 
Fremadrettet synes vi stadig, at vores strategi om at medvirke til lokale 

arrangementer er rigtig og i det nye år fastholder vi vores bestræbelser på 

at åbne anlægget for arrangementer i samarbejde med DTF/DGI, 

kommune, skole, gymnasium og nye værdigt trængende tennis talenter i 

alle aldre. 

Heldigvis har vi flere medlemmer som har hjulpet til med opgaven som de 

gode værter når vi har åbnet anlægget for byens folk. Det ser jo også ud til, 

at vi kan trække flere kræfter ind til opgaverne og dermed ligger 

mulighederne åbne for at skabe interesse for sporten og navnlig vores klub 

til glæde for både de der kommer og de der allerede er der. 

 

Vi holder stadig stædigt fast i, at klubben mangler helårs faciliteter og vi 

kommer fremadrettet til at lægge ny energi i, at fortælle kommunen, at der 

er behov for en tennishal. Hvis vi ikke kan få en tennishal, så kan vi måske 

finde sammen med de andre foreninger om mere specialiserede anvendelse 

af kommunens mange haller og dermed skabe mulighed for at vi kan 

indrette disse med enkelte idrætter for øje. 

 

Frivillighed fylder stadig meget 
Intet ville lykkedes for os uden frivillighed. 

Bestyrelsesarbejdet er – som vi har hørt og kan se udenfor – resultatet af 

fælles og ganske tidskrævende indsats. Bag dette ligger det altafgørende 
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arbejde med et skarpt blik på budget, regnskab og medlemsfordeling hvis 

akkuratesse er afgørende for alt hvad vi som klub kan og vil arbejde med. 

Vi er alle presset af hverdagens andre krav, men vi klarer os ikke uden at 

der er en formel og troværdig økonomisk styring og dialog med og om 

hallernes arbejder på anlægget. Samt at vi som medlemmer synes det er en 

god klub at spille tennis i og at vores ressourcer bruges på at skabe fede 

faciliteter og god tennis til os alle. 

Jeg synes ikke vi er dårligt stillet. 2023 har vist os, at vi har villige 

ressourcer i klubben og at den enkeltes indsats skaber grundlaget for 

udvikling. Vi ønsker alle, at klubben fungerer både socialt og praktisk og 

direkte adspurgt plejer vi at få den frivillighed vi ønsker. 

Vi skal anerkende, at frivilligheden kommer på den enkeltes præmis, 

således at foreningsledelse, klubaktiviteter og det man måske kunne kalde 

mikrohandlinger, ikke er en byrde, men drevet af den enkeltes motivation 

for at udvikle og forbedre vores tennis miljø både socialt og sportsligt. 

 

Afrunding 
Jeg har en stor tak til en ihærdig og velfungerende bestyrelse for godt 

samarbejde i det forgangne år. Det har været en fornøjelse hvor vi – 

uenigheder til trods – er lykkedes med alle de vigtige ting, nemlig at skabe 

de gode tennistilbud og fantastiske faciliteter som vi alle nyder så godt af 

hele sæsonen. Det kan kun gøres fordi der er så stort et engagement og 

vilje til at udvikle klubben.  

Også stor tak til alle klubbens andre frivillige, dem der dukker op når der 

skal bruges hjælp, Ole Larsen som har et skarpt øje på vores økonomi og 

alle der stiller op som de gode værter når vi har gæster på anlægget.  

 

Jeg er som formand tilfreds med, at videreføre ambitionen om, at vi skal 

være en breddeklub med stor fokus på at rekruttere nye generationer til 

sporten og fremtidig ledelse af klubben. Som tennisforening er vi sammen 

om at levere det vi giver til os selv og lokalområdet i en bred forstand … 

det er derfor jeg ynder at bruge værdisætningen 

 tennis er noget vi giver hinanden! 

 

 

Formandens beretning blev godkendt af generalforsamlingen med 

akklamation. 

 

Kommentarer i forlængelse af formandens beretning 

• Hal projekt er stadig i tankerne evt. ved udskiftning til en 

tennisvenlig gulvbelægning i en eksisterende hal. Det tages op i 

relevante fora 

• Kunne vi ikke få adgang til tennishallen i Gilleleje? Man kan kun 

få spilletid hvis man er medlem og så bliver det forholdsvis dyrt. 

Der er dog netop kommet ny formand så måske kan de komme nyt 

syn på sagen, 

• En boblehal har ikke den store interesse pga. risiko for kollaps 

• Hvis vi skulle få mulighed for halbyggeri skal det helst være med 2 

baner. 
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• Som alternativ til HP til banevedligeholdelse har Gilleleje og 

Græsted valgt et firma fra Århus, vi har valgt en lokal entreprenør 

fra Græsted og satser på at den lokale placering vil sikre et godt 

resultat 

3)  Fremlæggelse af 

revideret  

regnskab for 2023  

til godkendelse      

 

Nina gennemgik regnskabet for 2023 og forklarede diverse differencer i 

forhold til 2023 budgettet.  

Regnskabet er godkendt af revisor (Ole Henrik Larsen) 

 

Nina fremhævede bl.a.: 

 

Driftsresultat: 

Indtægter 

Medlemskontingenter: 

Regnskab 59.375,-   Budget 58.675,-   Budgetafvigelse:  +700,- 

Medtager almindelige medlemskontingenter. 

 

Vi har haft en medlemsfremgang på 6 medlemmer. Det skyldes primært, at 

vi i løbet af november og december har fået 7 nye medlemmer der spiller 

pickleball. Vi har igen i år haft en nedgang hos vores juniorer, men har til 

gengæld fået flere nye senior medlemmer. 

 

Medlemmer fordelt på kontingenter.  

Kontingenter 2023 2022 2021 2020 2019 2018 2017 

Seniorer, alder 25-64 år 29 32 34 28 23 21 30 

Juniorer og unge, alder 0-24 

år 19 24 36 34 26 27 24 

Pensionister, alder 65+ år 33 30 33 26 32 33 34 

Førstegangsmedlemskab, 

alder 25+ år 11 4 12 9 4 5 5 

Pickleball    4       

Familietennis      1 14 25 

Ingen tilmeldings kontingent        2   

I alt  96 90 115 97 86 102 118 

 

 

Medlemmer fordelt på alder og køn 

Tennis Mand Kvinde 
I alt 

2023 

I alt  

2022 

I alt 

2021 

0 - 6 år 0 0 0 0 0 

7 - 12 år 5 2 7 8 11 

13 - 18 år 6 3 9 11 21 

19 - 24 år 2 1 3 5 3 

25 - 39 år 4 2 6 2 6 

40 - 59 år 19 7 26 24 30 

60 - 69 år 12 6 18 13 15 

70+ år 19 8 27 27 29 

Samlet antal fordelt på 

køn 67 

            

29 

 

96 

 

90 

 

115 
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Figur 1Medlems oversigt pr. 31-12-2023  

 

Træning/vinter kontingent: 

Regnskab 6.700,-   Budget 10.900,-   Budgetafvigelse:  -4.200,- 

Der har ikke været så mange juniorer til træning i år, status pr. 31/12-2023 

- 10 til sommertræning 

-   6 til vintertræning. 

 

Igen i år har klubben tilbudt voksen træning med egen betaling, men der 

har kun været 4 tilmeldte. Der var egenbetaling til klubbens oktoberfest. 

 

Aktivitetstilskud Gribskov Kommune. 

Regnskab 7.248,-   Budget 7.000,-   Budgetafvigelse:  +248,- 

Det kommunale aktivitetstilskud er bestemt af antal junior medlemmer. 

 

Gæstespillere. 

Regnskab 7.650,-   Budget 2.500,-   Budgetafvigelse:  +5.150,- 

Beløbet inkluderer gæstebetaling fra klubbens egne medlemmer samt en 

stor del for udlejning af vores baner til turister. Vi har haft rigtig mange 

gæstespillere i år. 

 

Salgsindtægter 

Regnskab 6.060,-   Budget 1.300,-   Budgetafvigelse:  +4.760,- 

Beløbet dækker salg af bolde og strenge til opstrengning af ketsjere til 

klubbens medlemmer. 

Michael Hughes har opkøbt overskud af bolde for ca. 4.220 kr. 

 

Sponsorindtægter 

Regnskab 29.750,-   Budget 27.000,-   Budgetafvigelse:  +2.750,- 

Sponsorer Beløb 

Fog 3.000,00 

JMV 10.000,00 

Nøller  6.250,00 

MIGA 3.000,00 

SparNord Helsinge 7.500,00 

I alt 29.750,00 

 

Dejligt at se så mange sponsorer bakker op om klubben.  

I 2023 stoppede REMA med at være sponsor. 

SparNord Helsinge skulle først være sponsor fra 2024, men kontaktede 

klubben før jul om de kunne betale de 7.500 kr. i 2023. 

 

Projekt sponsorater 

Regnskab 10.000,-   Budget 0,-   Budgetafvigelse:  +10.000,- 

Janus Juul Rasmussen fra Component har sponsoreret 10.000 kr., der skal 

gå til lysanlæg. 

Jørgen Hornnæss har bl.a. sponsoreret nyt vindue til klubhuset, reparation 

af hoveddør samt maling til vinduerne. 
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Øvrige indtægter 

Regnskab 12.489,-   Budget 12.250,-   Budgetafvigelse:  +239,- 

Beskrivelse Beløb 

Gribskov Kommune 79-udbetaling 2.302 

Materiale tilskud 2023 8.431 

Salg af DavisCup billetter 1.756 

I alt 12.489 

 

Klubben har i år fået tilskud fra materialepuljen samt modtaget tilskud fra 

paragraf 79 fra Gribskov Kommune. Pengene fra paragraf 79 er brugt til 

sociale arrangementer hos pensionisterne, hvilket pengene var øremærket 

til. 

 

Konklusion, Indtægter 

Regnskab 139.272,-   Budget 119.625,-   Budgetafvigelse:  +19.647,- 

Vi har haft rigtig mange gæstespillere, men ikke de forventede indtægter 

på vores trænings aktiviteter. Vi har til gengæld modtaget et sponsorat fra 

Janus og vores kommende sponsor SparNord Helsinge betalte deres 

sponsorat i 2023 og ikke som aftalt i 2024. 

 

 

Udgifter 

Trænings rekvisitter, kurser etc. 

Regnskab 24.998,53,-   Budget 16.500,-   Budgetafvigelse:  +8.498,53,- 

Omfatter udgifter til træner uddannelse, trænermateriale, bolde og strenge 

til opstrengning mv.  Vi har ikke haft trænere på kursus i år.  

Vores årlige forbrug af bolde har været 10.805 kr. (16.715-5.910). 

Bestyrelsen valgte at købe pickleball udstyr, så vi havde noget vi kunne 

tilbyde vores medlemmer om vinteren.  

 

Vedligehold, nyanskaffelser 

Regnskab 11.230,66,-   Budget 20.000,-   Budgetafvigelse:  -8.769,34,- 

Beløb til drift og vedligeholde af anlæg, klubhus og faciliteter. 

Vi har sparet på vedligeholdelsesudgifterne, da vi vil bruge pengene til 

etablering af lys på banerne i 2023. Lysanlæg vil blive etableret i 2024. 

 

Generalforsamling, bestyrelse mv. 

Regnskab 3.505,65,-   Budget 8.000,-   Budgetafvigelse:  -4.494,35,- 

 

 

Administration, kontingenter mv. (inkl. stævner og turnering) 

Regnskab 21.987,79,-   Budget 26.400,-   Budgetafvigelse:  -4.412,21,- 

Vi har været mere synlige på Facebook og har derfor brugt flere penge på 

annoncering på Facebook. 

 

Fortæring turnering mv. 

Regnskab 13.213,90,-   Budget 10.000,-   Budgetafvigelse:  +3.213,- 
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Tennisskole 

Regnskab 28.750,-   Budget 37.300,-   Budgetafvigelse:  -8.550,- 

Omfatter udgifter til trænergodtgørelse. 

 

Renter, gebyrer 

Regnskab -387,52,-   Budget -600,-   Budgetafvigelse:  +212,48,- 

 

Konklusion, Omkostninger 
Regnskab 104.074,05,-   Budget 118.800,-   Budgetafvigelse:  -

14.725,95,- 

 

 

Afrunding driftsregnskab 

Samlet set lander driftsåret 2023 med et overskud på 35.197,95,-.  

Det store overskud skyldes øgede indtægter og færre udgifter end 

forventet. 

 

De 10.000 kr. som er givet i sponsorat til lysanlæg henlægges til lysanlæg. 

SparNord Helsinge har valgt at betale deres sponsorat på 7.500 kr. for 

2024-2025 i 2023. 

 

Klubben har en pæn stor egenkapital på ca. 380.000 kr. Bestyrelsen har 

besluttet at ca. 120.000 kr. skal gå til etablering af lysanlæg. 

 

Der må forventes større udgifter i 2024 til reparation af hegn og planering 

af grusbanerne. Omkostninger og hvem der skal dækket det er pt. 

uafklaret. 

 

Kommentarer i forlængelse af kassererens beretning 

• Regnskabet blev godkendt af generalforsamlingen med 

akklamation 

 

4) Bestyrelsens  

forslag til  

budget for 2024 og 

fastsættelse  

af kontingenter m.m   

Budget 2024 
Budgettet er opstillet med det realiserede driftsresultat 2023 sammenholdt 

med budget for 2024.  

 

Der er budgetteret med uændrede kontingenter.  

Juniorer og unge:             475 kr 

Seniorer:                        1.000 kr 

Pensionister:                    600 kr 

Førstegangsmedlemmer: 600 kr 

 

Der er budgetteret med følgende træningspriser: 

Sommertræning:   300 kr 

Vintertræning:       200 kr 

Voksen træning:    200 kr 
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Træningsaktivitet uændret ifht. til 2023. Der forudsættes uændrede hal-

tider i vinteren 2024/2025. 

For juniorer sommer 5 timer ugentligt og 2 timer om vinteren. 

 

Indtægter 

Kontingenter 

63.900,- Almindelige kontingenter baseret på ca. 106 medlemmer af 

hvilke ikke alle er fuldt betalende.  

 

8.200,- Egenbetaling for junior sommer- og vintertræning,  

                      forventer 14 sommer, 10 vinter 

                      Egenbetaling for træning seniorer, forventer 10 tilmeldte  

                      til 200 kr.  

 

Tilskud fra kommune (Aktivitetstilskud) 

5.900,-,  

 

Gæstespillere 

6.000,-,  

 

Salgsindtægter 

2.800,-,  

Salg af bolde og strenge til opstrengning. 

 

Sponsorindtægter 

24.500,- 

Vi håber vores sponsorer fra 2023 fortsætter. 

De 900 kr. fra SparNord er til banner. 

Sponsorer Beløb 

Fog 3.000 

JMV  10.000 

MIGA Autoteknik  5.000 

Nøller 5.000 

SparNord 900 

 I alt 23.900 

 

Projekt sponsorater 

15.000,- 

Beløbet dækker:  

- Janus vil sponsorer klubbens bolde ca. 12.500 samt opstrengning af 

klubbens tennisketchere, dog max. 15.000 kr. 

 

Øvrige indtægter 

10.000,- 

Øvrige indtægter dækker:  

- ansøgning af materialetilskud ca. 8.000 kr.   

- søgning af paragraf 79 midler på 2.000 kr.   
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Konklusion, budget indtægter 

I alt 135.700,-  i ordinære indtægter.  

 
Udgifter 
Træning 19.200,- 

 Budgettet til indkøb af bolde, kurser og 

træningsmaterialer. Forventet boldforbrug 

12.500 kr. 

 

Vedl. og nyanskaffelser 87.000,- 

 De 5.000 kr. er etablering af lysanlæg. 

2.000 kr. til betaling for el til lysanlæg 

60.000 kr. til opretning af grusbanerne 

20.000 kr. til vedligeholdelse af anlæg 

 

GF, Best mv. 5.000,- 

 Ingen bemærkninger 

  

Administration mv 28.200,- 

 Faste omkostninger til kontingenter og 

abonnementer. 

Vi forventer at tilmelde 2 hold til turnering. 

 

Fortæring 15.500,- 

Ingen bemærkninger   

 

Tennisskole 36.000,- 

 Samme trænings tilbud til vores juniorer som i 

2023.  

Træneraktivitet er baseret på 1 træner og 1 

hjælpetræner med samme timesats som i 2023. 

(200 kr. til træner og 75 kr. til hjælpetræner pr. 

time) 

Sommertræning 5 timer pr. uge fordelt på 2 

dage. Hjælpetræner bidrager i alt med 2 timer 

pr. uge. 

Vintertræning 2 timer pr. uge, der forudsættes 

uændrede hal-tider i vinteren 2024/2025. 

Hjælpetræner bidrager i alt med 1 time pr. uge. 

 

Der tilbydes træning for seniorer 10 gange 2 

timers træning (20 x 250 kr.) 

  

 

Konklusion, budget omkostninger 
Omkostninger i alt udgør -191.150,-. Som i forhold til viste indtægter 

(135.700,-) giver et forventet underskud i niveauet -55.450,-.  

 

Vi har i bestyrelsen besluttet at bruge en del penge på vores anlæg i 2024, 
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da vi havde et stort overskud i 2023 og forventer at modtage et tilskud fra 

Gribskov Kommune på 100.000 kr. til lysanlæg. 

Vi vil i forbindelse med forårsklargøring få planeret vores 3 grusbaner. 

Lysanlægget på bane 2 og 3 er etableret i 2024 

 

 

Bemærkninger fra GF 

Forslag til kontingenter blev godkendt af generalforsamlingen 

 

• Ole Larsen kommenterede den store formue og efterlyste 

information om hvad den evt. skulle bruges til. 

Kontingentnedsættelse måske? 

• Bestyrelsen nævnte at de første 100.000 var øremærket til et 

kommende halbyggeri, at kunststofbanerne var ved at være 

nedslidte og skulle renoveres indenfor en kortere tidshorisont og at 

vi i forbindelse med anskaffelsen af lysanlægget har erfaret at det 

er vigtigt at klubben selv bidrager hvis vi skal have støtte fra 

kommunen. 

• Klubben vil tydeliggøre tankerne om formuens anvendelse og 

størrelse i forbindelse med information om regnskabet  

 

5) Indkomne forslag • Der var ikke indkommet nogen forslag 

6) Valg af  

bestyrelsesmedlemmer 

Følgende bestyrelsesmedlemmer var på valg og blev alle genvalgt: 

• Jørgen Hornnæss 

• Michael Hughes 

• Ole Bjørn ønskede at udtræde af bestyrelsen og modtog pæne ord 

og en gave som tak for indsatsen i bestyrelsen igennem 25 år 

Formanden efterlyste kandidater, men ingen af de tilstedeværende ønskede 

at stille sig til rådighed. 

Bestyrelsen kan supplere sig efterfølgende 

7) Valg af  

2 

bestyrelsessuppleanter 

• Wermer stillede sig til rådighed uden dog at have ønske om at 
indtræde i bestyrelsen 

8+9) Valg af revisor og 

revisorsuppleant 
• Ole Larsen blev genvalgt som revisor 

• Der var ingen kandidater til revisorsuppleant så den er ubesat 

10) Valg af medlemmer 

til HSI’s 

repræsentantskab 

(formand er 

selvskreven) 

• Formanden er født medlem, bestyrelsen bemyndiges til at udpege 

det andet medlem  

11) Evt • Der blev efterlyst en opvaskemaskine, men bl.a. en del dårlige 

erfaringer fra en anden forening førte til at en anskaffelse blev 

stillet i bero 
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Michael Hughes Nina Anker Jørgensen 

  

 

 

 

  

  

Jørgen Hornnæss Ole Bjørn Larsen 

  

 

 

 

  

  

Jacob Schjøtt Karsten Duus (dirigent) 

  

  

  
 

 Morten Wermer (suppleant) 

• Generalforsamlingen sluttede med at det nye imponerende 

lysanlæg blev tændt og således oplyste sluttede den i god ro og 

orden 

   


